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KERESZTÉNYDEMOKRATA NÉPPÁRT
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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Miért nem tesz ajánlásokat ,
miért nem ösztönzi a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium a tisztított szennyvíz
újrahasznosítását lehetővé tevő technológiák fejlesztését és a kapcsolódó közm űvi
infrastruktúra létrehozását?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imr e
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Az ipari tevékenységnek és a globális éghajlatváltozásnak köszönhet ően a tiszta ivóvíz egyr e
fontosabb, értékesebb és ritkább stratégiai kincsünkké válik . A világ számos országában
tapasztalható tendencia, törekvés, hogy az ivóvízbázis megóvása, az azzal való takaréko s
bánásmód érdekében a tisztított szennyvizet (ún. szürkevizet) újrahasznosítják olyan
területeken, amelyek nem igénylik a nagyfokú tisztaságot, az emberi fogyasztásra val ó
alkalmasságot . Ilyen területek lehetnek például a mez őgazdaság nem élelmiszer alapanyago t
termelő ágazatai, zöldterületek öntözése, wc-öblítés, ipari technológiai vizek .

Miért nem tesz ajánlásokat, miért nem ösztönzi a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztériu m
a tisztított szennyvíz újrahasznosítását lehetővé tevő technológiák fejlesztését és a kapcsolód ó
közművi infrastruktúra létrehozását ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Bence
országgyűlési képviselő (KDNP)
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